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Spotkanie w sprawie inwestycji

Inwestycji planowanych do realizacji przez Wydział Pedagogiczny i Artystyczny Akademii Świętokrzyskiej dotyczyć będzie
spotkanie Marcina Perza, członka Zarządu Województwa z dziekanem wydziału prof. dr hab. Zdzisławem  Ratajkiem.
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